



## Association Française d'Histotechnologie



### PUBLICATION DES ARTICLES

Chaque article publié dans la revue de l'année se voit attribuer un identifiant numérique (le Digital Object Identifier ou DOI) qui permet une visibilité permanente sur Internet. Chaque adhérent à l'association a accès à la revue dès sa parution en version papier.

Un embargo d'un an est appliqué pour la diffusion en ligne des articles au format PDF. Passé ce délai de un an après publication, l'article est téléchargeable gratuitement sur le site internet de l'association ([www.afhisto.fr](http://www.afhisto.fr)).

Each article published in the journal of the year is assigned a digital identifier (the Digital Object Identifier or DOI) that will allow permanent visibility of the article on the Internet. Each member of the association has access to the journal as soon as it is published in paper version. A one-year embargo is applied for the online distribution of articles (PDF files). After this period of one year after publication, the article can be downloaded, free of charge, on the association's website ([www.afhisto.fr](http://www.afhisto.fr)).